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ZAPISNIK 

sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 
održane dana 11.listopada 2018.godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 

         
 

Sjednica je započeta u 09:02 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Ante Ruić, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Ćiril Kalebić, Vicko 
Buktenica, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić 
 
Opravdano odsutan: Boris Gabela 
 
Sjednici nazočuju: 
Nikola Cecić-Karuzić - Općinski načelnik Općine Šolta 
Željko Zlendić – zamjenik općinskog načelnika 
Nataša Nazor Jovović – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 
Tonkica Radeljić - mag.oec. – viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 
 
 
Predsjedatelj: Ante Ruić 
 
Zapisničar: Katja Tramontana – Domaćina 
 
-sjednica se tonski snima 
  
Ad.1)  

 Predsjedatelj otvara 14.sjednicu, pozdravlja sve prisutne i iznosi predloženi  

 Dnevni red 

1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 13.sjednice Općinskog vijeća 
3. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone 
4. Odluka o donošenju urbanističkog plana uređenja naselja Stomorska 
5. Odluka o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na dijelu obale u            
     naselju Maslinica, plaža Vela Garma 
6. Odluka o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na dijelu obale u   

naselju Stomorska, predio Veli Dolac 
7.  Odluka o izmjenama i dopunama  Prostornog plana uređenja Općine Šolta  (VI) 
8. Pravilnik o stipendiranju učenika i studenata s područja Općine Šolta 
9. Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja    

miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području  
Općine Šolta 

10.  Razno 

Tihomir Glavurtić traži nadopunu dnevnog reda s točkom „komunalno redarstvo“, a  prema 
pismenom zahtjevu kojeg je uputio Općinskom vijeću. 
 

 Predsjedatelj stavlja na glasovanje nadopunjeni Dnevni red 
 

1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 13.sjednice Općinskog vijeća 
3. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone 
4. Odluka o donošenju urbanističkog plana uređenja naselja Stomorska 
5. Odluka o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na dijelu obale u            
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     naselju Maslinica, plaža Vela Garma 
6. Odluka o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na dijelu obale u   

naselju Stomorska, predio Veli Dolac 
7.  Odluka o izmjenama i dopunama  Prostornog plana uređenja Općine Šolta  (VI) 
8. Pravilnik o stipendiranju učenika i studenata s područja Općine Šolta 
9. Odluka o Izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja    

miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području  
Općine Šolta 

10.  Komunalno redarstvo 
11.  Razno 

  
 Nakon provedenog glasovanja Dnevni red se JEDNOGLASNO usvaja. 
 
Ad.2)  
 Predsjedatelj poziva na glasovanje o zapisniku sa 13.sjednice Općinskog vijeća ukoliko nema 
primjedbi. 
 Na zapisnik nema primjedbi te je zapisnik sa 13.sjednice usvojen JEDNOGLASNO. 
 
Ad.3)  

Pročelnica obrazlaže donošenje ove Odluke. Da bi se ista mogla primijeniti u slijedećoj godini mora 
se donijeti. Također je potrebno u Odluci ispraviti nepravilnosti prema uputama Županijskog ureda državne 
uprave –Nadzor akata. Zakon o graditeljstvu se promijenio i akte treba uskladiti, po staroj odluci se ne može 
postupati.  

 
Predsjedatelj konstatira da do kraja godine ima još 2 mjeseca te smatra da se ne mora donijeti na ovoj 

sjednici. 
 
Goran Tvrdić smatra da se Odluka uz eventualne izmjene i dopune treba usvojiti na ovoj sjednici, 

budući će se do kraja godine održati mali broj sjednica, a i svi su bili pozvani i imali vremena da daju svoje 
primjedbe, i TZ i građevinari, javnost općenito. 

Goran Tvrdić daje 1. amandman na članak 3., traži da zabrana bude do 30.rujna kako je bilo i prije, 
ne vidi razlog da se skraćuje razdoblje zabrane. 

 
Zvjezdana Jelinčić smatra da od 15.9.nema više turista i radovi se mogu izvoditi. 
 
Predsjedatelj poziva na glasovanje o ovom amandmanu. 
Nakon glasovanja utvrđeno je da su samo 2 glasa ZA te amandman nije usvojen. 
 
Goran Tvrdić daje 2.amandman, da se u članku 4.briše stavak 3.“ građenje građevina, odnosno 

izvođenje radova u godini u kojoj je ova Odluka stupila na snagu“. Budući taj stavak nema smisla jer se 
odluka primjenjuje od slijedeće godine. 

Goran Tvrdić daje 3.amandman, u članku 4.dodati stavke „-interventni radovi na sanaciji objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture radi otklanjanja kvarova i sličnog; -žurna sanacija iznenadno nastalih 
oštećenja na građevinama, objektima ili uređajima u svrhu sprječavanja daljnje štete“. 

Pročelnica obrazlaže kako je Načelnik donosio odluke o hitnim radovima ali sad više nije 
nadležan,Vijeće donosi takve odluke. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o amandmanima. 

Provedenim glasovanjem  
amandman br.2 usvaja se JEDNOGLASNO; 
amandman br.3 usvaja se JEDNOGLASNO. 
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 Goran Tvrdić daje 4.amandman, u članku 10.riječi „primjenjuje se od iduće kalendarske godine“ 
zamijeniti sa „primjenjuje se od  01. siječnja 2019. godine“. 

 Predsjedatelj poziva na glasovanje o ovom amandmanu, te se 4.amandman usvaja 
JEDNOGLASNO. 

 Ćiril Kalebić daje prijedlog da razdoblje zabrane bude kao u većini općina, kraće, od 15.lipnja do 
15.rujna. 

 Načelnik smatra da komunalni redari po novom Zakonu mogu ove radove „dovesti u red“. Najviše 
prihoda je kroz građevinske radove pa o tome treba voditi računa, treba razvijati turizam i u unutrašnjosti 
otoka ali treba gledati i na ovu struku. Primjer u Splitu se cijelo ljeto grade 3 hotela, nije zbog toga bilo 
manje turista. 

 Zvjezdana Jelinčić smatra da ne treba skraćivati razdoblje zabrane, turistička sezona je duža nego 
prije, a uvijek je bilo od 01.06. 

 Predsjedatelj smatra da treba ostati od 01.06. ali da komunalni redar i JUOOŠ budu fleksibilni da se 
ne dogodi da se baš ništa ne može raditi. 
 Poziva na glasovanje o amandmanu Ćirila Kalebića. 

Nakon glasovanja utvrđeno je da su samo 2 glasa ZA te amandman nije usvojen. 
 

 Predsjedatelj poziva na glasovanje o Odluci sa usvojenim amandmanima. 
 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
  

ODLUKA 
o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone 

Ad. 4)  
 Predsjedatelj prelazi na 4.točku dnevnog reda i poziva gosp.Ivu Vidana da prisustvuje ovoj točci za 
koju se i najavio. 
 Pročelnica obrazlaže da se ne radi o novim izmjenama i dopunama odluke već o pročišćenom tekstu 
u kojem su radi lakšeg snalaženja ubačene sve dosadašnje izmjene i dopune. 
 Ivo Vidan je iznio niz primjedbi na PPU OŠ koje je kaže predao i pismeno ali na koje mu nije 
odgovoreno niti je što poduzeto 
 Nakon kraće rasprave Predsjedatelj zaključuje i upućuje gospodina Ivu Vidana da sve primjedbe 
napiše za slijedeće Izmjene i dopune Plana uređenja Općine Šolta te preda na Protokol. 
 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje o Odluci. 
 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 

ODLUKA O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA NASELJA STOMORSKA 
(Službeni glasnik Općine Šolta“, br: 8/12, 15/14, 25/15, 2/18 i 7/18-ipravak) 

PROČIŠĆENI TEKST 
 
Ad. 5) 
 Pročelnica obrazlaže točku 5.i6.zajedno. Radi se o davanju suglasnosti „sami sebi“ zbog ishođenja 
građevinskih dozvola za uređenje plaža. 
 
 Tihomir Glavurtić izvješćuje kako je tražio na uvid projekt plaže Vela Garma, ali ga nije dobio. 
 Željko Zlendić ističe da se projekt može doći pogledati kad god tko hoće. 
 Pročenica predlaže da se svi idejni projekti stave na web stranicu Općine i budu vidljivi svima. 
 Načelnik napominje da su svi projekti bili štampani u brošuri koja je i objavljena na web stanici. 
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 Tihomir Glavurtić traži da se mjesni odbor izvijesti kada se nešto u njihovom mjestu planira. 
 Goran Tvrdić smatra de se na sjednice vijeća trebaju pozivati i „glavari“, te da se objavljuju zapisnici 
sa sjednica Općinskog vijeća. 
 Predsjedatelj zaključuje da se dodaju na web stranici svi zapisnici sa sjednica vijeća ovog saziva. 
 Tihomir Glavurtić također predlaže da se točke dnevnog reda za koje ima prijavljenih „gostiju“ stavi 
na početak sjednice. 
 Načelnik podsjeća da se može sve riješiti uvođenjem prijenosa sjednice na televiziji, te ponovno 
predlaže da se krene u to. 
 Predsjedatelj se slaže ali smatra da se za to treba pripremiti, svi se moraju disciplinirati i ograničiti u 
svojim izlaganjima.   
 Goran Tvrdić smatra da se ne treba zanositi televizijskim prijenosom, o čemu stalno sluša, već da će 
biti dobro i ako budu objavljeni zapisnici i budu pozvani mjesni odbori. 
 
 Predsjedatelj se vraća na temu točaka 5 i 6 i poziva na glasovanje  te se sa 8 glasova ZA i 2 
SUZDRŽANA donosi 
 

Odluka 
o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na dijelu obale u 

naselju Maslinica, plaža Vela Garma 
Ad. 6) 
 Predsjedatelj poziva na glasovanje  te se sa 8 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA donosi 

 
Odluka 

o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog dobra na dijelu obale u 
naselju Stomorska, predio Veli Dolac 

 
Ad. 7) 
  Pročelnica izvješćuje da je Plan došao u svoju konačnu fazu, dobivena je Suglasnost Ministarstva 
graditeljstva za predložene VI. izmjene PPU-a Šolte te je sada samo na Vijeću da usvoji ovu Odluku. 
 Nakon kratke rasprave Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 

 
O D L U K A 

o izmjenama i dopunama  Prostornog plana uređenja Općine Šolta  
(„Službeni glasnik općine Šolta“, br: 06/06, 05/10, 09/10, 2/12, 9/15, 26/15, 23/16 i 3/17 

-pročišćen tekst i 17/17 ispravak) 
 
 
Ad. 8) 
 Tonkica Radeljić izvješćuje da je u Pravilnik pokušala uvrstiti sve prijedloge. 
 Tihomir Glavurtić predlaže da u članku 19.stoji da ukoliko se unutar 1 godine otvori radno mjesto na 
Šolti, stipendista ga mora prihvatiti, mora se vratiti na Šoltu ili vratiti stipendiju. 
 Goran Tvrdić predlaže u članku 6.st.3. da stoji samo „jedan roditelj“. 
 Predsjedatelj smatra da samo treba utvrditi da učenik/student i njegovi roditelji žive na Šolti, bez 
obzira da li su tu i prijavljeni, a rang liste objaviti nakon odluke vijeća o dobitnicima stipendije.  
 Goran Tvrdić u svezi čl.8., ne treba ograničavati dobivanje stipendije prema starosnoj dobi, ukoliko 
su normalni i opravdani razlozi, to ograničenje bi brisao. 
 Tihomir Glavurtić predlaže da se stavi ograničenje na 30 godina starosti. 
 Predsjedatelj poziva vijećnike za mišljenje, većina je za brisanje ograničenja. 
 Tonkica Radeljić predlaže da broj i iznos stipendija odredi Vijeće. 
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 Goran Tvrdić predlaže u čl.15., rok od 3 dana za žalbu na objavljenu rang listu objavljenu na 
internetskoj stranici, izmijeniti na 7 dana. 
 Vojka Tomić smatra da iznos stipendije mora biti za sve isti. 
 Predsjedatelj smatra da Vijeće mora predvidjeti ukupni iznos za stipendije i utvrditi pojedinačni 
iznos, i prema tome odrediti koliki je to broj stipendija. 
 
 Načelnik predlaže da se ponovno odgodi donošenje Pravilnika zbog velikog broja primjedbi. 
Potrebno je sve uskladiti i donijeti ga na slijedećoj sjednici koja bi trebala biti za mjesec dana. 
 Predsjedatelj zaključuje: 
JUO Općine Šolta će uskladiti sve izrečene prijedloge, a sve dodatne prijedloge dostaviti u roku 7 dana. 
Usklađeni Pravilnik dati na vrijeme vijećnicima na čitanje prije slijedeće sjednice. 
  
Na sjednicu stiže Tihana Glavurtić u 11:45 sati. 
Ad. 9) 
 Tihana Glavurtić, direktorica Komunalnog poduzeća „Basilija“ obrazlaže potrebu donošenja ID 
Odluke. Navodi da se radi o malim izmjenama, potrebno je pojednostavniti kategorije korisnika. Izjave koje 
moraju što skorije uručiti korisnicima, još ne mogu slati jer nije formiran cjenik, a cjenik ne može biti 
utvrđen dok se ne donese ova Odluka. 
 
 Goran Tvrdić postavlja nekoliko pitanja koje ističe da je postavio još u svibnju ove godine, čita 
pitanja i odgovor direktorice Komunalnog.  
 
 Tihana Glavurtić izvješćuje da kada se i dobiju spremnici za komunalni otpad, ostvareni putem 
natječaja Fonda za zaštitu okoliša koji je krenuo u sedmom mjesecu, nedostajat će barem 500 kom spremnika 
za miješani otpad. To Basilija ne može financirati, treba iznaći način i to bi trebala biti tema jedne sjednice 
Vijeća. Također su aplicirali na javni poziv za nabavku 4 nova vozila. Izjave za slanje korisnicima za izbor 
kategorije su spremne. Nada se da će za slijedeću sezonu profunkcionirati odvajanje otpada. 
  
 Načelnik govori o cijeni usluge, treba napraviti najprije test ali povećanje ne bi trebalo prelaziti 30%.  
predlaže sjednicu Općinskog vijeća samo na temu „otpada“ i to što skorije. 
  
 Tihomir Glavurtić pita za razliku u cijeni za stanovništvo koje stalno živi i za one poveremeno. 
 
 Tihana Glavurtić upoznaje vijećnike da jedni i drugi plaćaju fiksni dio cijene, a drugi dio cijene je 
broj puta pražnjenja. U tome će se razlikovati. 
  
 Načelnik predlaže tematsku sjednicu vijeća, da sve pripremimo, da nađemo najbolje rješenje i možda 
pozvati nekog vanjskog suradnika koji se bave ovom tematikom. 
  
 Željko Zlendić ističe kako će biti ogroman problem sa odlaganjem otpada ja javnom deponiju, svi će 
odlagati u te kontejnere, a ne u kućnim kantama i to će općina sve platiti. 
 
 Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 
 

Odluka  
o Izmjenama i dopunama Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja 

miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada  
na području Općine Šolta 
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Ad. 10) 
 Tihomir Glavurtić iznosi primjedbe, po njemu ovakvo komunalno redarstvo ne treba ni postojati, 
zato je tražio točku dnevnog reda na ovu temu. Govori o neredu u Maslinici i pozivu komunalnom redaru 
koji mu se uglavnom ne javlja na telefon, a i kad primi poziv neće da iziđe na teren. Obavezno da komunalni 
redar ima svoj mail na koji će mu se uputiti prijave, više ga neće zvati telefonski, ovako će postojati pismeni 
trag.  
 Predsjedatelj zaključuje da se sve primjedbe koje se odnose na komunalnog redara upute pročelnici 
JUO OŠ. 
 Goran Tvrdić smatra da je komunalni redar jako ozbiljna stvar, a i govorilo se o zapošljavanju 
novog. 
 Tihomir Glavurtić smatra da je potreban i turistički redar jer se gubi barem 2 tisuće eura dnevno u 
sezoni od boravišne takse zbog neprijavljenih gostiju. 
  
 Predsjedatelj donosi Zaključak da se na sjednicu Vijeća ubuduće pozivaju direktorica 
Komunalnog poduzeća i direktorica Turističke zajednice i to za točku pod razno. Budući su sjednice 
vijeća rijetke da toga dana budu na raspolaganju. 

 
 

Ad. 11) 
 Goran Tvrdić izvješćuje o projektu „Klaritac kulture SU OL TA“ i sredstvima iz EU socijalnog 
fonda, o skorom potpisivanju ugovora, a radi se o 670.000,00 kn.  Pita zašto se kupuje razglas za „bratsku 
kuću“ kada je razglas predviđen i ovim projektom. 
 Željko Zlendić odgovara kako se mali razglas sa 2 mikrofona za „bratsku kuću“ nabavlja također iz 
sredstava dobivenih na jednom natječaju ali za opremu  knjižnice, dok će taj drugi biti za Dom kulture. 
 
 Tihomir Glavurtić prenosi pitanje djelatnica dječjeg vrtića o dužini godišnjeg odmora. 
 Pročelnica odgovara da postoji zakonski minimum od 20 dana a dalje je stvar poslodavca, njihov je 
„Čarobni pianino“. 
 
 Goran Tvrdić pita što je sa djelatnicom KICa kojoj ističe ugovor na 3 mjeseca. 
 Načelnik prenosi pismeno izvješće ravnateljice KIC-a u kojem između ostalog stoji da nema više 
potrebe za dodatnom djelatnicom jer je sezona završila, a ona se uskoro vraća sa porodiljnog dopusta. 
 
 Goran Tvrdić pita što je sa izvješćem u svezi koncesija. 
 
 
 Goran Tvrdić  izvješćuje o mailovima koje svakodnevno upućuje Načelniku, zamjeniku načelnika i 
glavaru Grohota, već skoro mjesec dana, a u svezi betoniranja puta. No ne dobiva odgovor. Betoniranje čeka 
11 godina, odgovor ne dobiva, putevi se rade drugima koji upadaju kao prioriteti. Sva infrastruktura je kroz 
godine položena, ostalo je samo betoniranje, a tamo živi veliki broj stalnih stanovnika. I da li se na mailove 
odgovara odnosno ne odgovara i drugim strankama. 
 
 Načelnik ne zna zašto nije napravljeno u mandatu prije njega, a sada asfalt nije dovršen zbog širine 
puta. Na mail bi odgovorio u zadanom roku ali obzirom na nepristojnost i količinu zaprimljenih mailova, 110 
istih u manje od mjesec dana, nije odgovorio. Betoniranje će se izvršiti čim se ispoštuje dogovor da se riješi 
odnos sa ostalim međašnicima tog puta. 
 
 Goran Tvrdić smatra da betoniranih puteva od 2m ima koliko hoćeš, samo on to ne može ostvariti jer 
navodno piše negativno o Načelniku. 
 
 Branka Weber daje primjedbu na Basiliju u svezi uređenja groblja, moli da se počnu sređivati jer su 
Svi sveti jako blizu. Groblja su u katastrofalnom stanju, neuredna, i zidovi na ulazu u groblje i same 
grobnice.  
 Također stari put od groblja do Gornje Krušice ide preko njene parcele. Postoji javni službeni put, 
iako zarastao, kojim bi trebao prolaziti. Sačekat će još neko razumno vrijeme da se put izmakne, u protivnom 
će zatvoriti prolaz preko parcele pa put neće postojati. 
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 Načelnik izvješćuje o potpisivanju predugovora sa APNom u pogledu izgradnje stanova POSa i to u 
ponedjeljak, 15.10. 2018.g. ovdje u Grohotama. 
 
 
 Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 13:18 sati. 
 
 
 
 ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 
 
  Katja Tramontana-Domaćina                 Ante Ruić   
 
KLASA: 021-05/18-01/07 
URBROJ:2181/03-01-18-2 
Grohote, 11.10.2018. 


